

HELI LIFTING THE FUTURE

هيلي

Heli is one of the Top Ten largest forklift manufacturers in the World with the most comprehensive lines of lift equipment & Wheel Loaders available on the market today.

Heli produced around 100,000 machines during the year 2011. The Heli ranked as No.1 in the national forklift industry in China for consecutively twenty years

Heli is proud of its reputation of manufacturing lift trucks & Wheel loaders that maximize productivity, minimize downtime and are well designed and engineered to meet and exceed expectations in the toughest of applications.

Heli forklift & Wheel Loaders

Heli Product range includes: LPG, dual fuel, diesel and electric lift trucks capacities range from 1 ton to 45 ton, Container handler from 16 to 25 ton, Reach Stacker 45 Ton and Wheel loader Capacities from 1.7 m³ bucket to 3m³ bucket.

HELI" brand has been successively rewarded as

- 1) No.1 Brand of Chinese Forklift Market
- 2) The Key Export Brand
- 3) ISO 9001 Certification.
- 4) CE Certification

Advance Machinery Trad. Est.

Being an exclusive dealer of Heli, Advance Machinery is fully committed to provide effective after sales services & spare parts facilities to all our esteemed & valued customers. Our foreign trained service Engineers are fully capable to provide the services any time anywhere in Kingdom Of Saudi Arabia.



هيلي هي واحدة من أكبر وافضل عشر شركات على مستوى العالم في تصنيع الرافعات والمعدات الثقيلة المتوفرة في السوق اليوم.

هيلي انتجت ١٠٠,٠٠٠ آله تقريبا خلال السنه ٢٠١١ م . كما انهاهي الاولى في صناعة الرافعات الشوكيه في الصين ولده عشرين عاما على التوالي .

هيلي تعترز بسمعتها في صناعة شاحنات الرفع واللودر (شبول) وتسعى لتحقيق اقصى قدر من الإنتاجيه وتقليل الوقت الضائع وتجاوز توقعات العملاء للأفضل وتسعى لتحقيق افضل التصاميم الهيكلية و الهندسيه . لتحمل الصواب

هيلي الرافعات الشوكيه واللودرات (شبول)

هيلي تشمل منتجاتها : الغاز المسال والوقود المزدوج والديزل والكهرباء . وتتراوح القدره لشاحنات الرفع من ١ طن وحتى ٤٥ طن . وقدرة الرفع لرافعة الحاويات من ١٦ طن وحتى ٢٥ طن . وقدرة توصيل الحاويات ٤٥ طن وتتراوح قدرة اللودرات (شبول) من ١,٧ متر مكعب وحتى ٣ متر مكعب .

هيلي تم مكافأتها بالاعلامات التجاريه التاليه.

- ١) الأولى في الأسواق الصينيه بالرافعات الشوكيه
- ٢) العلامه التجاريه في التصدير الرئيسي
- ٣) شهادة الأيزو ٩٠٠١
- ٤) شهادة CE

مؤسسة الآليات المتقدمة التجاريه.

كونها الوكيل الحصري لمنتجات هيلي فهي ملتزمه التزاما كاملا لتوفير طريقه فعاله لخدمه مابعد البيع وتوفير قطع الغيار الازمه . ولديها المهندسين المدربين من الخارج القادرون تماما على تقديم الخدمات لعملائها في اي وقت وفي اي مكان داخل المملكه العربيه السعوديه .

www.advancemachinery.com.sa

Head Office

P.O Box 41017, Dammam-31521
Industrial City-1, Saudi Arabia
Tel: +966 13 8946434 - Fax: +966 13 8946206
E-mail: ameho@advancemachinery.com.sa

المكتب الرئيسي

ص.ب. ٤١٠١٧ - الدمام ٣١٥٢١
الصناعية الأولى، المملكة العربية السعودية
هاتف: +٩٦٦ ١٣ ٨٩٤٦٤٣٤ - فاكس: +٩٦٦ ١٣ ٨٩٤٦٢٠٦
ameho@advancemachinery.com.sa

Dammam Branch

Tel: +966 13 8148268
Fax: +966 13 8148263
Contact: +966 502649403
E-mail: salesdmm@advancemachinery.com.sa

فرع الدمام

هاتف: +٩٦٦ ١٣ ٨١٤٨٢٦٨
فاكس: +٩٦٦ ١٣ ٨١٤٨٢٦٣
جوال: +٩٦٦ ٥٠٢٦٤٩٤٠٣
salesdmm@advancemachinery.com.sa

Jeddah Branch

Contact: +966 535468479
E-mail: salesjd@advancemachinery.com.sa

فرع جدة

جوال: +٩٦٦ ٥٣٥٤٦٨٤٧٩
salesjd@advancemachinery.com.sa

Riyadh Branch

Contact: +966 537717488
E-mail: salesryd@advancemachinery.com.sa

فرع الرياض

جوال: +٩٦٦ ٥٣٧٧١٧٤٨٨
salesryd@advancemachinery.com.sa

HELI LIFTING THE FUTURE

هيلي

Heli is one of the Top Ten largest forklift manufacturers in the World with the most comprehensive lines of lift equipment & Wheel Loaders available on the market today.

Heli produced around 100,000 machines during the year 2011. The Heli ranked as No.1 in the national forklift industry in China for consecutively twenty years

Heli is proud of its reputation of manufacturing lift trucks & Wheel loaders that maximize productivity, minimize downtime and are well designed and engineered to meet and exceed expectations in the toughest of applications.

Heli forklift & Wheel Loaders

Heli Product range includes: LPG, dual fuel, diesel and electric lift trucks capacities range from 1 ton to 45 ton, Container handler from 16 to 25 ton, Reach Stacker 45 Ton and Wheel loader Capacities from 1.7 m³ bucket to 3m³ bucket.

HELI" brand has been successively rewarded as

- 1) No.1 Brand of Chinese Forklift Market
- 2) The Key Export Brand
- 3) ISO 9001 Certification.
- 4) CE Certification

Advance Machinery Trad. Est.

Being an exclusive dealer of Heli, Advance Machinery is fully committed to provide effective after sales services & spare parts facilities to all our esteemed & valued customers. Our foreign trained service Engineers are fully capable to provide the services any time anywhere in Kingdom Of Saudi Arabia.



هيلي هي واحده من اكبر وافضل عشر شركات على مستوى العالم في تصنيع الرافعات والمعدات الثقيله المتوفره في السوق اليوم.

هيلي انتجت ١٠٠,٠٠٠ آله تقريبا خلال السنه ٢٠١١ م . كما انهاهي الاولى في صناعة الرافعات الشوكيه في الصين ولده عشرين عاما على التوالي .

هيلي تعترز بسمعتها في صناعة شاحنات الرفع واللودر (شبول) وتسعى لتحقيق اقصى قدر من الانتاجيه وتقليل الوقت الضائع وتجاوز توقعات العملاء للأفضل وتسعى لتحقيق افضل التصاميم الهيكلية و الهندسيه . لتحمل الصواب

هيلي الرافعات الشوكيه واللودرات (شبول)

هيلي تشمل منتجاتها : الغاز المسال والوقود المزدوج والديزل والكهرباء . وتتراوح القدره لشاحنات الرفع من ١ طن وحتى ٤٥ طن . وقدرة الرفع لرافعة الحاويات من ١٦ طن وحتى ٢٥ طن . وقدرة توصيل الحاويات ٤٥ طن وتتراوح قدرة اللودرات (شبول) من ١,٧ متر مكعب وحتى ٣ متر مكعب .

هيلي تم مكافأتها بالاعلامات التجاريه التاليه.

- ١) الأولى في الأسواق الصينيه بالرافعات الشوكيه
- ٢) العلامه التجاريه في التصدير الرئيسي
- ٣) شهادة الأيزو ٩٠٠١
- ٤) شهادة CE

مؤسسة الآليات المتقدمة التجاريه.

كونها الوكيل الحصري لمنتجات هيلي فهي ملتزمه التزاما كاملا لتوفير طريقه فعاله لخدمه مابعد البيع وتوفير قطع الغيار الازمه . ولديها المهندسين المدربين من الخارج القادرون تماما على تقديم الخدمات لعملائها في اي وقت وفي اي مكان داخل المملكه العربيه السعوديه .

www.advancemachinery.com.sa

Head Office

P.O Box 41017, Dammam-31521
Industrial City-1, Saudi Arabia
Tel: +966 13 8946434 - Fax: +966 13 8946206
E-mail: ameho@advancemachinery.com.sa

المكتب الرئيسي

ص.ب. ٤١٠١٧ - الدمام ٣١٥٢١
الصناعية الأولى، المملكة العربية السعودية
هاتف: +٩٦٦ ١٣ ٨٩٤٦٤٣٤ - فاكس: +٩٦٦ ١٣ ٨٩٤٦٢٠٦
ameho@advancemachinery.com.sa

Dammam Branch

Tel: +966 13 8148268
Fax: +966 13 8148263
Contact: +966 502649403
E-mail: salesdmm@advancemachinery.com.sa

فرع الدمام

هاتف: +٩٦٦ ١٣ ٨١٤٨٢٦٨
فاكس: +٩٦٦ ١٣ ٨١٤٨٢٦٣
جوال: +٩٦٦ ٥٠٢٦٤٩٤٠٣
salesdmm@advancemachinery.com.sa

Jeddah Branch

Contact: +966 535468479
E-mail: salesjd@advancemachinery.com.sa

فرع جدة

جوال: +٩٦٦ ٥٣٥٤٦٨٤٧٩
salesjd@advancemachinery.com.sa

Riyadh Branch

Contact: +966 537717488
E-mail: salesryd@advancemachinery.com.sa

فرع الرياض

جوال: +٩٦٦ ٥٣٧٧١٧٤٨٨
salesryd@advancemachinery.com.sa

HELI
LIFTING THE FUTURE

هيلي

HELI is one of the Top Ten largest fork lift truck manufacturers in the World with the most comprehensive lines of lift equipment & Wheel Loaders available in the market today. The Heli ranked No. 1 in the national forklift industry in CHINA for consecutively twenty Years. Advance Machinery Trading Est. has privilege to be the exclusive dealer of **HELI** in Kingdom of Saudi Arabia.

HELI PRODUCT RANGE INCLUDES:

- **Diesel Fork lifter**
(1 to 45 ton Capacity)
- **Gasoline & LPG fork lift truck**
- **Electric Fork lift truck**
- **Wheel Loading Shovels**
- **Hand Pallets**
- **Container Handler & Reach Stacker**
- **Electric Pallet Truck & Stackers**

